

Aanwezig: Jop, Wim, Jenny en Anja

Notulen van 18-03 '86

We hebben een brief van de voetbalvereniging binnengekregen. We kunnen nu haast geen nee meer zeggen.

We vinden het prima om ons veld uit te lenen, maar er moet van half 1 tot 3 gekorfbald worden door de jeugd.

Voor de datum 01-06 gaan we akkoord, maar we onthouden ons van de datum 23-08 omdat we eerst willen zien, hoe het veld eruit ziet na een tweetal voetbaltoernooien.

Onze competitie begint in aug., dus we willen met een goed veld beginnen. kanttekening; In de toekomst moeten deze zaken via het bestuur gaan.

Anja stuurt deze brief naar het secretariaat van de voetbalvereniging.

Ingekomen/uitgezonden stukken

- | | |
|---------------------------------|------------------------------|
| -Brief van de voetbalvereniging | -Navordering brief v.d. bond |
| -Afmelding | -Adreswijzigingen |
| -Notulen hoofdbestuur | -Brief over zuiveringslasten |
| -Brief Gelderse Federatie | |

Hoofdbestuur

Op 25-02 '86 en 26-03 '86

Het clubhuis kan niet komen op de plaats waar we hem willen hebben. Niemand weet precies waar het kan komen, omdat er bouwgrenzen getrokken zijn.

Wil je deze grenzen verleggen dan kost dat heel veel geld.

Vandaag is er een comm. vergadering bij de gemeente. Jan Schöls is daarbij aanwezig. Vanmiddag valt de beslissing over de plaats van het clubhuis.

Er ligt een voorstel van Ben v. Duin over het penningmeesterschap in de vereniging. "De boekhouding wordt centraal bijgehouden door het hoofdbestuur. Het penningmeesterschap ligt bij de sectie.

Hierbij omzdl je de op hande zijnde regeling dat de penningmeester wettelijk aansprakelijk wordt bevonden.

Bert, diegene die het penningmeesterschap bij ons gaat overnemen, is het eens met deze regeling, mits er goede afspraken gemaakt zijn.

We spelen dit terug naar het hoofdbestuur als voorstel.

Voor ons is het verder belangrijk om duidelijk te krijgen wat dit in de praktijk gaat betekenen.

We willen daarom een proefperiode van een half jaar. Loopt het niet naar onze zin dan willen we de mogelijkheid hebben om dit weer terug te draaien.

De omni-vereniging is bezig een voetbalvereniging-sectie op te richten.

Financiën

Bondslasten zijn betaald. De papier-opbrengst is nog altijd zeer gering.

Openingsfeest

De tent mag gehuurd worden. De financiële betalingen worden via Jenny geregeld

Gesprek Wil Hurkens

Het voorstel van het bestuur is aan Wil voorgelegd. Hij zou er over nadenken en zijn antwoord zo snel mogelijk laten weten.

We hadden tijdens het gesprek met het bestuur en T-C. afgesproken dat deze din niet naar buiten konden komen, voordat we dit gesprek hadden gehad.

Maar het is uitgelekt. Iemand heeft wat door laten schemeren en verkeerde informatie gegeven aan Wil. Zeer pijnlijk, wat niet meer mag gebeuren.

Redactie

Cathy gaat per 1 mei verhuizen. Verandering van redactie-adres is noodzakelijk en mogelijk.

Daarnaast zijn er nog problemen met de samenstelling van de redactie.

Er zijn een aantal mensen, die er niet elke week zijn. Cathy en haar zus zijn de enige vaste personen. Cathy voelt zich verantwoordelijk, mede doordat het redactieadres haar kamer is.

De indruk bestaat er dat er niet met elkaar hierover gesproken is.

We wachten af wat er met de redactie gebeurd.

S.L.-vergadering

Oproep in het krantje voor verslagen van de verschillende comm. Jop plaatst een oproep.

De begroting moet af zijn voor 29 april.

Datum prikken voor de vergadering

Beleids punten naar voren brengen.

10 juni is de Algemene jaarvergadering

Ontvangen d.d.	19-5-'86							Nummer:					
Ter informatie	JS	PS	BD	WZ	TP	TH	TT						
Ter behandeling													
Concept antwoord aan HB							Antwoord via sectie (kopie HB)						